
Informace z radnice 

 Ve výběrovém řízení na výstavbu plynovodního řadu do průmyslové zóny jsme obdrželi 

čtyři nabídky. Předpokládaná cena s DPH byla 600 tis. korun. Nejlepší nabídku 550 tis. 

podala společnost Jindřichohradecké montáže s.r.o. Realizace výstavby proběhne do 

konce listopadu letošního roku. V období od 29. září do 23. října přeloží EON nadzemní 

vedení VN do nové kabelové trasy a tím bude příprava průmyslové zóny prakticky 

dokončena. V současné době již připravujeme kupní smlouvu na prodej pozemku p. č. 

205 (blíže ke kolejím), kde je plánována výstavba nástrojárny pro 20 až 30 zaměstnanců. 

 Připravujeme podání žádosti o dotaci na zateplení tělocvičny. Výzva bude vyhlášena 

1. října a příjem žádostí od 15. října do 5. ledna 2016. Zateplením bychom dosáhli 

významných úspor za vytápění, odhaduji roční úspory kolem 80 až 100 tis. korun.  

 Učinil jsem první kroky k získání náhrady za MUDr. Koubu, pokud by se ukázalo, že jeho 

pracovní neschopnost potrvá delší dobu. 

 Výstavba dětského hřiště u Teba je dokončena s výjimkou plotů, které se dodavateli 

nepodařilo včas zajistit. Problém průběžně řešíme tak, abychom nepřišli o dotaci. 

V nejbližší době proběhne výstavba oplocení na dětském hřišti Na Hliněnce. Tuto akci 

zajišťuje naše společnost ETKO. 

 Od 1. října máme v plánu vyhlásit záměr pronájmu ubytovacího zařízení Athéna. 

Stávajícímu nájemci končí nájemní smlouva dnem 31. října. Jak jsem již zmínil, do konce 

letošního roku vyměníme okna a začátkem příštího roku dojde k rekonstrukci vnitřních 

prostor (dle finančních možností). Nový nájemce by mohl zařízení začít provozovat od 

1. března 2016. 

 Instalací „kamene věčnosti“ byla dokončena výstavba rozptylové loučky na místním 

hřbitově. První rozptyly přicházejí do úvahy od května 2016. 

ing. Karel Dvořák, starosta města 


